
ZÁPIS AKADEMICKÉHO SENÁTU SLEZSKÉ UNIVERZITY 
z 121. řádného zasedání – 20. 1. 2004 

 
Přítomni: Sedlář, Kolář, Křivá, Vojtal, Franěk, Botlík, Mrověcová, Horák, Berger, Hopp,  
Omluveni: Vaněk, Jahodová, Dudková, Chvátal, Janák 
Hosté: Jirásek, Kania 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Ekonomické záležitosti 
- Dodatek č. 5 k rozpisu neinvestiční dotace a dotace na reprodukci majetku Slezské 
univerzity v Opavě pro rok 2003“ 
3. Různé 
 

Ad1) 
Místopředseda přivítal přítomné senátory a hosty na řádném 121. zasedání AS SU v Opavě, 
seznámil je s programem a zahájil jednání. 
 
Ad2) 
Rektor předložil ke schválení „Dodatek č. 5 k rozpisu neinvestiční dotace a dotace na 
reprodukci majetku Slezské univerzity v Opavě pro rok 2003“.  Zachycuje finanční pohyby 
od posledního zasedání senátu – změny a rozpis dotace v měsíci prosinci – proinvestování 
finančních prostředků do konce roku 2003. 
 
Dotazy a připomínky: 
Botlík – dotaz, zda je uzavřeno hospodaření univerzity za rok 2003 
kvestor – objasnil přítomným senátorům pohyby na jednotlivých položkách (účelové 
prostředky, investice, neinvestice)  
Návrh usnesení: 
AS SU schvaluje dodatek č. 5 k rozpisu neinvestiční dotace a dotace na reprodukci majetku 
Slezské univerzity v Opavě pro rok 2003. 
Pro všech 10 přítomných senátorů, proti 0, zdržel se hlasování 0. 
 
Ad3) 
a) kvestor podal informace o plánovaných změnách „Pravidel ve financování ubytování a 
stravování studentů“, které byly přijaty na 9. zasedání předsednictva Rady vysokých škol dne 
15. ledna 2004.. Přečetl jednotlivé možné varianty změn mechanismu poskytování dotace.  
Předsednictvo RVŠ se obrátilo na jednotlivé vysoké školy, aby předložily své návrhy a 
stanoviska k této problematice. 
Byla vedena diskuse. Rektor seznámil přítomné senátory se stanoviskem, které bylo přijato na 
vedení univerzity dne 20. 1. 2004. Studenti považují současný systém financování jako 
nejlepší. Studentská komora vyjadřuje souhlas se stanoviskem vedení univerzity.  
b) Botlík – dotaz na nové tarifní mzdové třídy –zda je změna, nějaký předložený návrh fakult. 
Rektor – informoval že zástupci OPF, MÚ nepodali žádná stanoviska, FPF zaslalo stanovisko, 
že navýšení obdobné jako ve středním školství by nebylo za současného stavu 
ufinancovatelné. Vedení SU rozhodlo, že tajemníci fakult do pátku předají k dispozici 
stanovisko o navýšení mzdových tarifů pracovníků pedagogických o 10 %, nepedagogických 
pracovníků o 5 %. 
c) Příští zasedání AS SU se bude konat dne 24. 2. 2004 v Karviné ve 13.00 hodin.  
 



 
Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 
 
 
 
 
 
 

U S N E S E N Í 
z řádného zasedání dne 20. 1. 2004 

 
 
 
 
1. AS SU schvaluje „Dodatek č. 5 k rozpisu neinvestiční dotace a dotace na reprodukci 

majetku Slezské univerzity v Opavě pro rok 2003“. 
 

 
 
 
 
 
 
 

   RNDr. Jindřich Vaněk 
   předseda AS SU 

 
 
 
 
V Opavě dne 20. 1. 2004 
 
 


